

Dear Valued Parents

أولياء الامور الكرام

Dubai Taxi Corporation (DTC), part of the Roads & Transport Authority is pleased to announce the formal launch of **School Bus Transportation Service** in the Emirate of Dubai.

يسر مؤسسة تاكسي دبي (عضو في هيئة الطرق والمواصلات)، أن تعلن عن إطلاقها الرسمي لخدمة حافلة النقل المدرسي في إمارة دبي.

Our fleet is equipped with the latest public safety systems and state-of-art technologies such as RFID, GPS-based tracking system, surveillance cameras and others. Our Operating & Control Center provides highly qualified cadre of technical professionals who undertake the responsibility of managing the process of transporting our students safely and easily.

إن أسطولنا مزود بأحدث أنظمة السلامة العامة و التقنيات الحديثة كتقنية RFID، ونظام المتابعة الفورية للحافلات (GPS)، وكاميرات المراقبة وغيرها. كما وفرت مؤسسة تاكسي دبي كوادر بشرية مؤهلة ومدرية على أعلى مستوى لإدارة عملية نقل وتفويج أبنائنا الطلاب بسلامة وسهولة وذلك من خلال مركز التحكم و العمليات لدينا.

In order to provide you with more details on our currently launched service, we have published our service catalogue including the registration process on our partnering schools websites for your easy reference.

وحرصا منا على توفير تفاصيل أكثر عن خدمة النقل المدرسي وبالتسيق مع شركائنا في إدارة المدارس فقد تم الإعلان عن الخدمة وآلية التسجيل فيها من خلال المواقع الإلكترونية للمدارس.

DTC registration offices are open in these schools from Sunday to Thursday (09:30 -14:30) to complete the registration formalities.

مكاتب التسجيل لدينا مفتوحة في المدارس من الأحد إلى الخميس من الساعة (09:30 -14:30) لاستكمال اجراءات التسجيل في الخدمة.

Documents required:

- A recent student photo (PP size).
- A copy of the guardian's Emirates ID.
- Corresponding service fees. (Payment methods accepted: cash, credit card, debit or personal cheque).

الوثائق المطلوبة:

- صورة شخصية حديثة للطالب/الطالبة (حجم صورة جواز السفر).
- صورة بطاقة الهوية لولي أمر الطالب/الطالبة.
- رسوم الخدمة. (طرق الدفع المقبولة: نقدا، بطاقة الائتمان، بطاقة الخصم المباشر، الشيكات الشخصية).

For further details you may contact us on:

Telephone: (04) 2080555
Email: school.bus@dtc.gov.ae
Sunday – Thursday (0830-1430)

تفاصيل الاتصال لدينا:

هاتف رقم: 042080555
البريد الإلكتروني: school.bus@dtc.gov.ae
من الأحد إلى الخميس (08:30 – 14:30)

4/18/2015
م. أحمد خلفان السويدي

المدير التنفيذي لمؤسسة تاكسي دبي

Eng. Ahmad Khalfan Alsuwaidi
Chief Executive Officer
Dubai Taxi Corporation